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ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
                                                                 

Αθήνα, 16 Ιουλίου 2020 

 
ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

 

ΠΡΟΣ: Τoν Υπουργό Υγείας 

ΘΕΜΑ: «Επανεμφανίστηκαν τα ράντζα στο Αττικόν Νοσοκομείο, παρά τον κίνδυνο που ελλοχεύει λόγω 

κορωνοϊού» 

 

Κύριε Υπουργέ,  

 

Δυστυχώς παρά το γεγονός ότι τον τελευταίο καιρό έχουν αυξηθεί τα κρούσματα κορωνοϊού στη χώρα μας, 

από την ημέρα άρσης των μέτρων, κάτι στο οποίο συνέβαλαν τόσο οι ελλιπείς έλεγχοι όσο και η χαλαρή 

αντιμετώπιση σε όλους τους φορείς, στο Αττικόν νοσοκομείο τα ράντζα έκαναν και πάλι την εμφάνισή τους.  

Σύμφωνα με δημοσιεύματα, βάσει της ανακοίνωσης του Σωματείου Εργαζομένων του Αττικόν, πάνω από 

εξήντα ράντζα κατεγράφησαν σε εφημερία του ΑΤΤΙΚΟΥ Νοσοκομείου. Τα δημοσιεύματα αναφέρουν πως οι 

εργαζόμενοι μιλούν για υγειονομική βόμβα εν μέσω υγειονομικής κρίσης με τον κορονοϊό, αφού 

περιγράφουν συνωστισμό ασθενών, συνοδών, γιατρών, νοσηλευτών στους διαδρόμους του Νοσοκομείου, 

παρά τις δεσμεύσεις της κυβέρνησης για αλλαγή της εικόνας του ΕΣΥ. 

Γεγονός θλιβερό και ανησυχητικό, την ίδια στιγμή που η ηγεσία του υπουργείου Υγείας εξαγγέλλει 

προσλήψεις ιατρικού προσωπικού και αναβάθμιση του συστήματος ΕΣΥ. 

 

Κατόπιν των όσων εξέθεσα παραπάνω, κι επειδή η ασφάλεια των συμπολιτών μας είναι προτεραιότητά μας,  

 

Ερωτάσθε κ.κ Υπουργέ : 

1. Διενεργήθηκε προληπτικός έλεγχος για τα μέτρα ασφαλείας από την ηγεσία του Υπουργείου στα 

νοσοκομεία μετά την άρση των μέτρων λόγω κορωνοϊού; Τι συγκεκριμένα μέτρα ασφαλείας έχουν 

ληφθεί στα νοσοκομεία της χώρας  μετά από δύο και πλέον μήνες κλειστών υποδομών λόγω της 

Πανδημίας του κορωνοϊού; 

2. Σκοπεύετε να οριοθετήσετε συγκεκριμένα χρονοδιαγράμματα για λύσεις με εχέγγυα ασφαλείας για το 

Αττικόν Νοσοκομείο και απόσυρση των ράντζων από τους διαδρόμους, ώστε να πληρούνται οι 

προδιαγραφές υγειονομικής ασφάλειας τόσο των ασθενών όσο και των επισκεπτών κατά τη διαμονή 

τους στο νοσοκομείο; 

 

 

                       Η  Βουλευτής  

        Κωνσταντίνα (Νάντια) Γιαννακοπούλου 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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